

# Guangren Elementary School

Grade 3 Newsletter Week 16: December 9th -December 13th, 2024

光仁國小ESL雙語班週報 - 三年級

第一學期第16週 十二月九日 - 十二月十三日

### Contents:

目錄

- 1. A Peek into our Week!
- 2. High Frequency Words
- 3. Key Content Words
- 4. Grammar Focus
- 5. Social Conventions
- 6. Upcoming Dates / Important Announcement

- 1. 關於我們這一週
- 2. 高頻單字
- 3. 關鍵字彙
- 4. 文法重點
- 5. 主要句型
- 6. 即將到來的日子



### Grade 3 Green (Ren) class

# 3年級綠組(仁班)

In this class students practiced the irregular verbs they were introduced to earlier on in the week. They had the fun time of making example sentences using the verbs in their present tense.

在這堂課上,學生們練習本週介紹過的不規則動詞。 他們用動詞的現在式造句,學生感到非常有趣。



### Grade 3 Yellow (Ren) class

# 3年級黃組(仁班)

In this lesson, students were introduced to the different types of Maze games. We learned about corn maze in fields and how the corn maze's are created. Students took time to create their own Maze games in the classroom.

在這堂課中,我們向學生介紹不同類型的迷宮 遊戲。我們學習玉米型迷宮及如何創作一個玉米型 迷宮。學生在課堂上花了時間製作他們的迷宮遊戲



### Grade 3 Green (Ai) class

# 3年級綠組(愛班)

In this class students got a chance to make their own maze within their table groups. They had the opportunity of making a start and finish, path and dead ends. With this activity students tested out each others' mazes to see who had the hardest.

在這堂課上,學生們有機會和同組的同學一起製作他們的迷宮。他們有機會製作起點、終點、路徑和 死路。在這個活動中,學生測試彼此的迷宮,看看誰 的最難。



### Grade 3 Yellow (Ai) class

# 3年級黃組(愛班)

In this lesson, Students learned about the different types of Maze games. Students viewed how a real corn maze is created in the field using the corn or pumpkins. Students took time to create their brown maze.

在這堂課中,學生們認識到不同類型的迷宮遊戲。學生學習如何使用玉米或南瓜來創作玉米型迷宮。學生花了時間來製作他們的咖啡色迷宮。





# Grade 3 Green (Xin) class

# 3年級綠組(信班)

In this class, students teamed up to create their own maze games, and they had a blast! Using clay and paint responsibly and carefully, they crafted their mazes with great attention to detail. Everyone took turns helping each other and cheering each other on. It was amazing to see how well they can work as a group filled with so much happiness. They learned a lot and had so much fun creating their games as a team!

在這堂課上,學生們組隊來製作他們的迷宮遊戲,他們玩得非常開心!他們很負責地使用黏土和顏料,並用心製作迷宮。每個人都輪流幫忙,並互相打氣。看到他們在一個充滿快樂的團體活動中表現得如此出色,實在令人驚訝。他們學到很多,也享受團隊合作創造遊戲的樂趣!



### Grade 3 Yellow (Xin) Class

# 3年級黃組(信班)

In this class, students learned about prepositions. Student watched a video and tried to identify prepositions like on, in, under, above, below, through, next to, behind. After the video, students practised writing sentences using these prepositions.

在這堂課中,學生們學習了介系詞。學生看一段影片,並嘗試找出在…上面、在…裡面、在…下面、在…上方、在…下方、穿過、在…旁邊、在…後面等介系詞。看完影片後,學生練習使用這些介系詞來造句。







## High Frequency Words (HFW) & Keywords

### 高頻單字和重要字彙

#### **HFW**

- below
- end
- found
- give
- got
- next
- never
- name

### 高頻單字

- 在…下方
- 終點
- 找到
- 给
- 得到
- 下一個
- 從不
- 名字



### Content Keywords 重要字彙

### Keywords

- manual
- magnet
- game
- maze
- challenge
- obstacle
- location
- overcome
- complete



- 手工的
- 磁鐵
- 遊戲
- 迷宮
- 挑戰
- 阻礙
- 位置
- 克服
- 完成



#### **Grammar Focus**

#### 文法重點

### prepositions

(under, over, through, near, between, on, in, behind)

○ The cat is *under* the table.

#### Irregular verbs

see > saw

have > had

fly > flew

cry > cried



### 介系詞

(在…下面、在…上方、通過、在…附近、在 …之間、在…上面、在…裡面、在…後面)

• 貓在桌子下面。

### 不規則動詞

see > saw 看到

have > had 有

fly > flew 飛

cry > cried 哭

#### Social Conventions

#### 主要句型



"How do I play this game?"

"You should..."

" How to overcome this challenge?"

"You need to ...."

" The \_\_\_ is on the \_\_\_."

"The \_\_\_ is under the \_\_\_."

「我該怎麼玩這個遊戲?」

「你應該...」

「要如何克服這個挑戰?」

「你需要....」

「 \_\_\_\_在\_\_\_上面。」

「\_\_\_\_在\_\_\_下面」。

### Important Dates: 重要日期

- 12/7 School Carnival
- 12/16-20 Parents Observation Week
- 12/24 Special Edition Newsletter
- 12/27 No School
- 12/7 校慶園遊會
- 12/16-20 家長觀課週
- 12/24 特別版週報
- 12/27 校慶補假

